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l. W trosce o Srodowisko proszq o rozwainie projektu zaopamenia gospodarstw domowych w zgniaarkq

do puszek i butelek plasritcowych. Thki progiam funkcjonuje z powodzeniem wAleksandrowie L6dzkim.

Zgniatajqc opakowania zmniejszamy ich obiqtoSd o 80 7o co przynosi duie oszczqdno$ci zarowno w

selekcji jak i skladowania rych odpad6w.
L Mieszkaicy osiedla w pobliiu zakladu karnego przy ul. Barurickiej proszit o wyrownanie dmgi

argmntowej w pobliiu muru tego wiqzienia.
(f.fti"r"f.ufcy osiedla Poludnie prosz4 o budowq chodnika z o$wietleniem l4czqcego obydwie ulice Planty
v na granic pomiqdzy ogrodkami dzialkowymi a 5P 12.
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